
Referat styremøte i Orkdal Rideklubb 
  
Sted: Ragnhild Kjøren Lefstad 
Tid: 21.05.2023 kl. 18.00 
Til stede: Ragnhild Kjøren Lefstad, Tuva Sommerschild, Hege Størseth, 
Kine Bjørkvoll, Astrid Svinsås, Astrid Gunnesmo, Thea Marie Aftret, 
Hilde Ofstad. 
Ikke til stede: Bård Erik Aasan 
Ordstyrer: Ragnhild Kjøren Lefstad 
Referent: Kine Bjørkvoll 
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36/23 Godkjenning av innkalling  
Innkalling er godkjent. 
 
37/23 Godkjenning av referat fra sist styremøte  
Referat er godkjent. 
 
38/23 Post  
Tuva flytter til Buvika, og postkassen må flyttes til Astrid G. (som er den eneste med adresse i 
Orkdal). 
 
39/23 Orkdal Idrettsråd 
Det ble ikke tid til å delta i Orkdal Idrettsråd denne gangen. Det har ikke kommet noe referat 
fra dette enda. Prøver å delta neste gang. 
 
40/23 Spons 
Tone er med på laget, og er i gang med å skaffe sponsorer. Hun vil ikke sitte alene med det, 
Ragnhild støtter. 
 
Det har kommet inn støtte fra Orkdal kommune. 
 
Orkdalsrittet ønsker å skaffe sponsormidler selv. Styret støtter dette, da det gagner klubben. 
 
Eva Berge tar seg av loddsalget under dressurstevnet 10.-11.juni. Hun har skaffet en halv gris 
i premie til både dressur- og sprangstevne. 



Dersom vi har para-klasser støttes dressurdommer. Dette bør vi tenke på ved kommende 
stevner. 
 
Vinnerdekken for kommende stevner er sponset av Horze, og vi får rabatt på alle 
vinnerdekken vi kjøper. Broderes i etterkant som angitt i tidligere referat. 
 
41/23 Statutter for spons av klubbens medlemmer til lagdeltakelse og større reiser. 
Det må utarbeides statutter for dette. Styret legger følgende til grunn: 

- Må ri for Orkdal Rideklubb 
- FERD rideskolecup – kan støttes opp til 2000,-/deltaker. 
- Lagkonkurranser som ikke er i klubbens regi.  
- Klubben setter ikke en frist for å søke, men «innen rimelig tid» 
- Evt oppgjør gjennomføres i etterkant av gjennomført stevne. 
- Større reiser (utenfor Trøndelag fylke): Rytter, eller foresatte må søke om støtte. 

 
42/23 Klubbtrening vs treneransvar 
 
De forskjellige områdetilbydere har ytret ønske om et møte med styret. 
Styret er positiv til dette, og oppfordrer områdeansvarlige til å finne et tidspunkt som passer 
dem alle (Stall Zaana, StallGG og Berge Gård). Ragnhild sender dem melding. 
 
Følgende bør diskuteres: 
Felles prissetting av områdeleie for forutsigbarhet for klubb og områdetilbyder. 
 
Samarbeid for å sikre at treninger ikke kolliderer med hverandre, eller legges tett opptil 
hverandre. 
Tanker om klubbsamlinger, samt treninger som tilbys klubben fra den enkelte trener. 
 
43/23 Klubbtrening feltritt 
Utgikk fordi banen ikke var klar. Vi avventer ny dato fra Ellen. 
 
Regional breddesamling feltrittssamling (NRYF) hos Stall GG 02.juli.  
 
44/23 Status sommeravslutning 
Ble avlyst på grunn av for få påmeldte, men det var en del barn som møte opp til kjepphest.  
 
Ser at det historisk ikke er mange påmeldte til arrangement som går i stevnesesong. Vi prøver 
å legge sosiale happenings til oktober-mars for å styre unna stevnesesongen. Fortrinnsvis 
hestefritt. 
 
Styret beslutter å ikke arrangere flere sosiale sammenkomster før stevneslutt. 
 
45/23 Klubbmesterskap  
 
Lengre ledning høytaler og miksebord må skaffes. Ragnhild fikser. 
 
Astrid S. og Ragnhild planlegger stevnet videre etter styremøte. 
 



Kommentarer til statuttene i forbindelse med klubbmesterskapet (gjelder prosentgrensen som 
er satt for å kunne ri klasse). Dette er en sak styret har ferdig behandlet for inneværende år. Vi 
gjør en vurdering etter mesterskapet om dette må endres. 
 
Kommentar fra Hege: navn på klasse endret, dette må oppdateres på NRYF stevne. Hege og 
Ragnhild fikser. 
 
46/23 Eventuelt  
Status Minititt. Regner med at stevnet går i null. Gode tilbakemeldinger fra deltagere og 
publikum. Godt kiosksalg. 
 
Vi må bli flinkere til å delegere oppgaver innad i gruppen, slik at ikke alt faller på de samme 
personene hver gang. 
 
Dommerbu til dressurstevnet.  
Paller kan hentes hos Ellen. 
Oppslagsside om noen har material liggende – Astrid S.  
 
Det er ingen respons på informasjon som sendes på mail til klubbens medlemmer.  
 
Det har kommet inn spørsmål om hvilke personer som kan sitte i sekretariat. Pdd har vi tre stk 
som kan dette. Astrid S spør om hun kan være med Julie (STRyK) for å lære. 
Astrid S og Ragnhild går igjennom medlemslista for å se om det er noen man kan spørre om 
hjelp. Det er viktig at ikke alle oppgavene faller på de samme personene ved hvert stevne. 
 
Førstehjelpskurs må arrangeres. Oppdatere materialpakken med presenning. 
Førstehjelpspakken må ligge ved ridebanen. 
 
Alle som skal hjelpe til på stevne må få god nok informasjon. 
Ordentlig mat til dommere etc. 
Det må sendes ut spørsmål om hvilke forventninger personell har.  
Kine skriver et forslag til kjøreliste/info. 
 
Oppfordre alle ryttere i klubben til å lese ryttermeldinger. 
 
47/23 Nytt styremøte  
20.juni kl 20 Teams. Hilde Ofstad inviterer. 
 
 
Kine Bjørkvoll 
 
 
Oppgaver å behandle videre etter møtet, oppsummert: 

 
Sponsormidler Søke hos Møller Bil Mail: Ragnhild,  

Oppfølging: Astrid S 
Oppfølging av utsendte 
sponsorsøknader 

Ringerunde Ragnhild 

Politiattester Søkes på politiet.no Alle som mangler 



Klubbstevne/juleavslutning  Sak overføres til et senere 
møte 

Adresseendring Endres til Astrid Gunnesmo Tuva/Astrid G 
Statutter for spons av 
klubbens medlemmer 

Utarbeide forslag Ikke satt 

Møte med 
områdeansvarliger 

Oppfordre til å finne 
tidspunkt 

Ragnhild 

Skaffe lengre ledning til 
høytaler/miksebord 

 Ragnhild 

Navn på para-klasse endret Må oppdateres Ragnhild/Hege 
Dommerbu Materialer og bygging  
Førstehjelpskurs Overføres som sak til neste 

styremøte 
 

Oppdatere 
førstehjelpspakken 

Kjøpe presenning/duk for 
skjerming av skadede. 

 

Kjøreliste stevne Utarbeide forslag Kine 
Sekretariat Finne aktuelle kandidater i 

medlemslista 
Ragnhild/Astrid S. 

Sekretariat Opplæring STRyK/Julie Astrid S. 
 
 


